
Uchwała nr LV/617/2014 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec  

z dnia 17 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie ujęcia zadań w budżecie Miasta Krakowa na 2015 r. 

Na podstawie § 4 pkt 4 lit. h i l Statutu Dzielnicy VII stanowiącego załącznik nr 7 do uchwały 

nr LXVII/660/96 Rady Miasta Krakowa z dnia 18 grudnia 1996 r. w sprawie organizacji 

i zakresu działania dzielnic (tekst jednolity: Dziennik Urzędowy Województwa 

Małopolskiego z dnia 6 listopada 2002 r. Nr 243 poz. 3278, z późn. zm.) Rada Dzielnicy VII 

uchwala, co następuje: 

 

§ 1. 

Wnioskuje się o ujęcie w budżecie Miasta Krakowa na 2015 r. następujących zadań: 

1) kontynuacja przebudowy ulicy Królowej Jadwigi, 

2) wymiana nakładki w ciągu ulic; al. Focha, ul. Królowej Jadwigi do Piastowskiej 

i ul. Piastowska do Cichego Kącika, 

3) kontynuacja budowy Skweru Konika Zwierzynieckiego, 

4) przebudowa ulicy Starowolskiej, 

5) budowa boiska w Przegorzałach przy ul. Rybnej, 

6) budowa sali gimnastycznej przy SP 32 przy ul. Królowej Jadwigi, 

7) rewitalizacja Strzelnicy wraz z otoczeniem, 

8) budowa parkingu wielopoziomowego w rejonie Placu Na Stawach, 

9) modernizacja ul. Chełmskiej – ostatni etap, 

10) budowa Klubu Kultury w Olszanicy, 

11) budowa stadionu wraz z infrastrukturą dla KS Zwierzyniecki przy ul. Piastowskiej, 

12) zarurowanie potoku Olszanickiego wzdłuż części ulicy Korzeniaka wraz z utworzeniem 

miejsc parkingowych oraz wykonanie chodnika przy ul. Korzeniaka (od ulicy 

Olszanickiej do ulicy Piotra Skargi), 

13) budowa chodnika przy ul. Księcia Józefa pomiędzy ul. Kamedulską a ul. Pajęczą, 

14) utworzenie Klubu Kultury na terenie Półwsia Zwierzynieckiego, 

15) budowa ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Księcia Józefa na odcinku od Salwatora do 

ul. Mirowskiej, 

16) modernizacja pętli autobusowej Bielany dla linii 109. 

 

§ 2. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

  Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

 Szczęsny Filipiak 

 

 
Uzasadnienie: 

W ocenie Rady Dzielnicy inwestycje, o które wnioskujemy, są bardzo istotne z punktu widzenia 

zarówno mieszkańców dzielnicy, jak i całego miasta oraz przyjezdnych. 

Przebudowa ul. Królowej Jadwigi to zadanie priorytetowe. Równolegle w związku ze Światowymi 

Dniami Młodzieży w 2016 r. władze miasta powinny zadbać o otoczenie Błoń Krakowskich, stąd 

wnioskujemy o wymiany nakładek w ulicach otaczających Błonia. 



 


